
Z á p i s n i c a  
zo zasadnutia Komisie pre sociálne a zdravotné veci,  

 ktorá sa konala 13.6.2023  v priestoroch MsÚ 
 

Prítomní: Petra Horinková, Katarína Knotková, Ladislav Gutschnitz, Ľubica 
Bolebruchová, Natália Studeničová, Zuzana Kaiserová, Zita 
Kumpanová, Blažena Tomečková, Petra Krbicová 

 
 
PROGRAM: 

1,  Otvorenie komisie 

2,  Výročná správa DPS Gbely za rok 2022 

3,  Diskusia 

4,  Záver 

 

k bodu 1 

Rokovanie zahájila Petra Horinková, predsedníčka komisie a privítala 

všetkých členov. 

 

k bodu 2 

Riaditeľka DPS Petra Krbicová oboznámila členov komisie s Výročnou správou 

Domu pokojnej staroby n.o., Gbely za rok 2022. Správu aj zvyšné materiály (Účtovná 

závierka za rok 2022, poznámky k účtovnej závierke a správu auditora za rok 2022) obdržali 

členovia komisie popredu mailom a mohli si ich preštudovať. 

 

Členovia komisie sa v rozprave venovali najmä domácej opatrovateľskej službe. 

Katarína Knotková sa v práci stretáva s ľuďmi, ktorí by buď pre seba alebo pre rodinných 

príslušníkov takúto službu zo strany mesta využili, pretože sa zrazu ocitnú v situácii, kedy nie 

sú schopní sa o seba alebo o blízkych postarať či už na prechodnú dobu (napríklad po návrate 

z nemocnice) alebo aj dlhodobo. Riaditeľka DPS Petra Krbicová oboznámila ostatných 

s právnymi a ekonomickými informáciami - kto by túto prácu mohol vykonávať, aké finančné 

prostriedky by na to boli potrebné, spôsob financovania atď. Ak by sa chceli prijať noví 

zamestnanci, ktorí by túto službu poskytovali, muselo by sa mesto podieľať na financovaní. 

Zuzana Kaiserová tiež vysvetlila ostatným, aké vzdelanie a skúsenosti by musel daný 

zamestnanec mať. Keďže ide o fyzicky, ale aj psychicky náročnú prácu, ktorá nie je 



dostatočne ohodnotená, záujem o ňu nie je veľký. Ďalej by bolo potrebné zmapovať situáciu 

v meste, o aké konkrétne služby by bol zo strany občanov záujem, koľko hodín denne, 

v akom rozsahu, koľko sú ochotní priplatiť atď... Členovia komisie sa dohodli, že spoločne do 

ďalšej komisie vypracujú dotazník, ktorý by mohol byť na oficiálnej aj fb stránke mesta + 

papierovo v oboch lekárňach a tiež ako príloha v mesačníku Gbelan. Po vyhodnotení 

dotazníka potom zvážiť, aké má mesto možnosti. 

 

Členovia komisie jednohlasne zahlasovali, že berú na vedomie Výročnú správu DPS 

za rok 2022. 

Za:  8 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

k bodu 3 
V diskusii oboznámila Zuzana Kaiserová ostatných s tým, ako DPS pokračuje 

s vybavovaním peňažných príspevkov na kompenzáciu ŤZP pre klientov. Ide o byrokraticky 
náročnú činnosť, pretože k tomu potreba množstvo potvrdení. Niektorým klientom už tieto 
príspevky vybavili rodinní príslušníci. 
 
k bodu 4 
           Predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie komisie. 
 
Gbely, 13.6.2023 

 
         
 Schválila: Mgr. Petra Horinková 


